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ROMÂNIA 
JUDEŢUL VÂLCEA 
CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI RÂMNICU VÂLCEA 
 

 
PROCES – VERBAL 

 
 Încheiat astăzi, 31 mai 2011, în şedinţa ordinară a Consiliului Local al municipiului 
Râmnicu Vâlcea, convocată prin Dispoziţia Primarului nr. 1758 din 22.04.2011, conform 
articolului 39, alin. (1) din Legea nr. 215/2001 privind Administraţia Publică Locală, 
republicată, la care participă: domnul primar Romeo Rădulescu, domnul secretar Toma 
Mihăescu, precum şi 22 de consilieri locali, din cei 23 în funcţie. A lipsit doamna consilier 
Bercea Maria. 

În continuare, domnul secretar Toma Mihăescu informează că sunt prezenţi           
22 consilieri din cei 23 în funcţie. În aceste condiţii domnul secretar Toma Mihăescu 
declară legal constituită şedinţa de astăzi şi prezintă procesul – verbal al şedinţei 
extraordinare din data de 13.05.2011, precum şi procesul verbal al şedinţei extraordinare 
din data de 25 mai 2011. Nefiind discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării 
şi se aprobă cu vot unanim procesul-verbal al şedinţei extraordinare din data de 13 mai 
2011 şi 25 mai 2011. 
 În continuare, domnul preşedinte de şedinţă, consilier Mojoiu Gheorghe  prezintă 
ordinea de zi a şedinţei, care cuprinde următoarele puncte: 

1. Raport şi proiect de hotărâre privind inventarierea unei suprafeţe de teren din 
domeniul public în domeniul privat al municipiului şi aprobarea concesionării 
directe a acesteia. 

2. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea realizării unor accese carosabile 
din bulevardul Dem Rădulescu. 

3. Raport şi proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
111/2011 de închiriere a unui imobil-teren, situat în Râmnicu Vâlcea, strada 
Ostroveni, nr.95. 

4. Raport şi proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
27/2004, privind aprobarea de concesionări şi folosinţă terenuri din domeniul 
public. 

5. Raport şi proiect de hotărâre privind prelungirea contractului de închiriere cu           
SC IKONOS SRL. 

6. Raport şi proiect de hotărâre privind clarificarea situaţiei juridice a unui imobil cu 
destinaţia de locuinţă. 

7. Raport şi proiect de hoatărâre privind schimbarea destinaţiei unor internate 
şcolare. 

8. Raport şi proiect de hotărâre privind schimbarea destinaţiei unei părţi din imobilul - 
construcţie Internat Grup Şcolar Oltchim. 

9. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea amplasării unui panou indicator şi 
reclamă pentru propria firmă conform Hotărârii Consiliului Local nr. 44/2001. 

10. Raport şi proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe pentru tineri. 
11. Raport şi proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local pe anul 2011 şi a 

listelor de investiţii pe surse de finanţare. 
12. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării unor plăţi din bugetul 

local. 
13. Raport şi proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului autofinanţat al unităţilor 

de învăţământ preuniversitar de stat şi al unităţilor de cultură pentru anul 2011. 
14. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al 

SC PIEŢE PREST SA pentru anul 2011. 
15. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatelor inventarierii generale a 

patrimoniului municipiului Râmnicu Vâlcea pe anul 2010 şi aprobarea casării – 
declasării bunurilor degradate, uzate fizic şi moral.  
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16. Raport şi proiect de hotărâre privind completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
35/2011 de aprobare a indicatorilor tehnico-economici ai proiectului “Extinderea şi 
reabilitarea infrastructurii de apă şi apă uzată” pentru municipiul Râmnicu Vâlcea 
şi a politicii tarifare în perioada de implementare, cuprinşi în studiul de fezabilitate 
din domeniul apei şi apei uzate aferent judeţului Vâlcea. 

17. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea planului de evoluţie a tarifelor 
pentru serviciul de apă şi canalizare din municipiul Râmnicu Vâlcea pentru 
perioada 2011 – 2014.  

18. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcţii 
ale Direcţiei Administrării Domeniului Public. 

19. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare şi 
Funcţionare al Direcţiei Administrării Domeniului Public. 

20. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare şi 
Funcţionare cât şi modificarea organigramei şi a statului de funcţii ale Cantinei de 
Ajutor Social. 

21. Raport şi proiect de hotărâre privind propunerea de acordare a normei de hrană 
pentru personalul Poliţiei Locale a municipiului Râmnicu Vâlcea. 

22. Raport şi proiect de hotărâre privind plata către  Asociaţia de Dezvoltare 
Intercomunitară APA VÂLCEA a cotizaţiei pentru anul 2011. 

23. Raport şi proiect de hotărâre privind reanalizarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
114/2011, referitoare la stabilirea destinaţiei unui imobil – teren. 

24. Diverse. 
- Raport şi proiect de hotărâre privind achiziţionarea unui imobil-teren, situat în 
municipiul Râmnicu Vâlcea, strada Topolog, nr.24. 

Nefiind discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării şi se aprobă cu 
vot unanim ordinea de zi  a şedinţei de astăzi. 

Domnul consilier Matei Ion a părăsit sala de şedinţe, în acest moment fiind prezenţi 
doar 21 de consilieri din totalul de 23 în funcţie. 
  În continuare, la punctul unu din ordinea de zi  sunt prezentate –  Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind inventarierea unei suprafeţe de teren din domeniul public în 
domeniul privat al municipiului şi aprobarea concesionării directe a acesteia. 
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.4, de organizare 
şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, 
gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi, fără 
completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind inventarierea 
unei suprafeţe de teren din domeniul public în domeniul privat al municipiului şi aprobarea 
concesionării directe a acesteia. 

Cu vot unanim se aprobă trecerea din domeniul public în domeniul privat al 
municipiului a unui teren în suprafaţă de 2,6 m.p ( S1+S2), situat în strada Ostroveni, nr. 5, 
bloc A41/2, sc. A, ap.1, conform planului de situaţie – anexă la hotărârea adoptată. 

De asemenea, se aprobă concesionarea directă a terenului prevăzut la alineatul 
precedent, în vederea realizării unor alei de acces din exterior, la apartamentul nr.1, pentru 
proprietarul acestuia. Preţul concesiunii este de 430 EURO/m.p. - echivalent în lei la data 
încheierii contractului de concesiune. Perioada de concesiune este de 25 de ani.  

Totodată, se împuterniceşte primarul municipiului să semneze contractul de 
concesiune directă pentru suprafaţa de teren prevăzută mai sus. 
  La punctul doi din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi proiectul de hotărâre 
privind aprobarea realizării unor accese carosabile din bulevardul Dem Rădulescu”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.4, de organizare 
şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, 



3 

 

gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură, şi fără 
completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea 
realizării unor accese carosabile din bulevardul Dem Rădulescu. 

Cu vot unanim se aprobă următoarele : 
-realizarea unui acces carosabil provizoriu din bulevardul Dem Rădulescu pentru 

proprietatea dlui Cioacă Florin, pe o lăţime de 4,0 m., până la realizarea benzii auto 
secundare, cu sens unic, paralelă cu bulevardul, conform planului de situaţie – anexa nr.1 
la hotărârea adoptată. 
 Realizarea accesului prevăzut la alineatul precedent se va face pe cheltuiala 
investitorului, dl. Cioacă Florin. 

- realizarea unui acces carosabil provizoriu din bulevardul Dem Rădulescu pentru 
proprietatea dlui Stanciu Aurel, pe o lăţime de 4,0 m., până la realizarea benzii auto 
secundare, cu sens unic, paralelă cu bulevardul, conform planului de situaţie – anexa nr.2 
la hotărârea adoptată. 
  Realizarea accesului prevăzut la alineatul precedent se va face pe cheltuiala 
investitorului, dl. Stanciu Aurel. 
  La punctul trei din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi proiectul de hotărâre 
privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 111/2011 de închiriere a unui imobil-
teren, situat în Râmnicu Vâlcea, strada Ostroveni, nr.95”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.4, de organizare 
şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, 
gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi, fără 
completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind modificarea 
Hotărârii Consiliului Local nr. 111/2011 de închiriere a unui imobil-teren, situat în Râmnicu 
Vâlcea, strada Ostroveni, nr.95. 

Cu vot unanim se aprobă modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 111/2011 
referitoare la închirierea unui imobil – teren, situat în Râmnicu Vâlcea, strada Ostroveni, nr. 
95 în sensul schimbării amplasamentului terenului, în suprafaţă de 100 m.p., în imediata 
vecinătate a Grădinii zoologice, conform planului de situaţie - anexă la hotărârea adoptată. 

Consecinţă a prevederilor alineatul precedent anexa la hotărârea adoptată 
înlocuieşte anexa la Hotărârea Consiliului Local nr. 111/2011. 
  La punctul patru din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 27/2004, privind aprobarea de 
concesionări şi folosinţă terenuri din domeniul public”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.4, de organizare 
şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, 
gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi, fără 
completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind modificarea 
Hotărârii Consiliului Local nr. 27/2004, privind aprobarea de concesionări şi folosinţă 
terenuri din domeniul public. 

Cu vot unanim se aprobă modificarea lit.g) a art.1 din Hotărârea Consiliului Local nr. 
27/2004, care va avea următorul conţinut: 
 « lit.g) 8,34 m.p. – teren situat în strada Decebal nr.4, bloc G159, sc.A, în vederea 
amenajării unui acces din exterior la apartamentul nr.7, pe latura de est a blocului, pentru 
proprietarul acestuia, conform planului de situaţie - anexă la prezenta hotărâre. Preţul 
concesiunii este de 300 EURO/m.p.- echivalent în lei la data încheierii contractului de 
concesiune. Perioada de concesiune este de 25 de ani." 
  A venit domnul consilier Matei Ion şi sunt prezenţi în sală 22 de consilieri din cei 23 
în funcţie. 
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  La punctul cinci din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind prelungirea contractului de închiriere cu SC IKONOS SRL”. 
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi, fără completări sau 
modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind prelungirea contractului de 
închiriere cu SC IKONOS SRL 

Cu vot unanim se aprobă prelungirea, pentru o perioadă de încă 5 (cinci) ani, 
respectiv până la data de 06.06.2016, a contractului nr.18354 din 19.06.2006, încheiat cu 
S.C. IKONOS S.R.L., având ca obiect închirierea unui spaţiu rămas disponibil ca urmare a 
modernizării punctului termic  "PT 7 Florilor", în suprafaţă de 110,25 m.p. 
  La punctul şase din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind clarificarea situaţiei juridice a unui imobil cu destinaţia de locuinţă”, prin 
care se propune inventarierea în domeniul privat al municipiului a imobilului – apartament 
nr. 9, bl. M2, sc. C, situat în strada Constantin Brâncuşi, nr. 2, compus din 2 camere, cu 
suprafaţa utilă de 35,32 mp, la valoarea de inventar de 4175 lei, precum şi închirierea 
acestei locuinţe doamnei Labă Maria împreună cu familia acesteia, în condiţiile prevăzute 
de lege pentru închirierea locuinţelor din fondul locativ de stat. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi, fără completări sau 
modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind clarificarea situaţiei juridice a 
unui imobil cu destinaţia de locuinţă. 

Cu vot unanim se aprobă următoarele: 
- inventarierea în domeniul privat al municipiului a imobilului – apartament nr. 9, bl. 

M2, sc. C, situat în strada Constantin Brâncuşi nr. 2, compus din 2 camere, cu suprafaţa 
utilă de 35,32 mp, la valoarea de inventar de 4175 lei.   

- închirierea locuinţei prevăzută mai sus doamnei Labă Maria împreună cu familia 
acesteia, în condiţiile prevăzute de lege pentru închirierea locuinţelor din fondul locativ de 
stat.  
  În continuare, la punctul şapte din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind schimbarea destinaţiei unor internate şcolare”. 

La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale ; nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, 
agricultură şi nr.5 pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi 
sportive şi de agrement şi-au prezentat avizele favorabile. 
  Doamna consilier Ene Gabriela Ana – sunt de acord cu menţinerea spaţiilor care au 
fost date deja Primăriei municipiului Rm. Vâlcea. Este vorba de etajele doi şi trei de la 
Grupul Şcolar FerdinandI şi etajul I de la Grupul Şcolar Antim Ivireanul, dar nu sunt de 
acord cu schimbarea destinaţiei celorlalte spaţii. La Ferdinand, parterul şi etajul I au fost 
modernizate din bugetul şcolii, la parter sunt fetele, iar la etajul I sunt băieţii, iar la Antim 
Ivireanul la etajul II funcţionează învăţământul primar step by step şi este nevoie de aceste 
spaţii. 
 La solicitarea dlui consilier Matei Ion ca dna Ene să formuleze un amendament, 
aceasta a precizat că este total de acord să se menţină spaţiile car au fost date Primăriei şi 
am o dorinţă ca acestea să fie scoase de la ei în ceea ce priveşte întreţinerea şi să se 
stabilească o bază mult mai clară pentru cele date Primăriei, iar peentru celelalte spaţii 
afirmă că nu este de acord să li se schimbe destinaţia. 
 Domnul viceprimar Veţeleanu Ninel Eusebiu – am făcut o vizită la Grupul  Şcolar Antim 
Ivireanul şi nu se punea nicio problemă în ceea ce priveşte ocuparea camerelor de către 
clase cu învăţământ. La Ferdinand I nu am discutat. 
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 Doamna consilier Ene Gabriela Ana – dacă descoperim spaţii excedentare cum a fost 
la Grupul Şcolar Oltchim sunt de acord să le dăm, dar unde este neapărată nevoie doresc 
să ţinem ceea ce avem. 
 Domnul consilier Matei Ion propune să se amâne acest punct până cei care decid 
prion vot să se pună de acord. Având în vedere că în sânul dumneavoastră sunt discuţii 
propun să se amâne acest punct. 
 Domnul viceprimar Veţeleanu Ninel Eusebiu – ceea mai mare problemă, ştiţi bine, în 
acest oraş este lipsa locuinţelor sociale, iar dacă preluam aceste camere, rezolvam cât de 
cât această problemă. 
 Domnul primar Romeo Rădulescu – dle Matei, sunt 60 de oameni care nu au unde să 
stea. Consider prioritar să dăm aceste camere. Vă propun o soluţie de compromis: având 
în vedere că internatul de la Grupul Şcolar Antim Ivireanul este verificat să rămână acesta, 
iar pentru internatul de la Ferdinand să amânăm până clarificăm situaţia. 
 De asemenea, dl consilier Pruteanu Costel Bogdan propune amânarea acestui punct, 
iar Domnul primar Romeo Rădulescu îl întreabă pe acesta dacă a fost la internatul de la 
Grupul Şcolar Antim Ivireanul? Unde ati vazut etajul III? Nu există etajul III la internatul de 
acolo. Noi am fost acolo şi nu există nicio sală de clasă în internat. 
 Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind schimbarea destinaţiei unor internate şcolare, modificat conform 
propunerii din plenul şedinţei ca numai la internatul de la Grup Scolar Industrial Ferdinand I 
să se schimbe destinaţia. 
 Întrunind 13 voturi “pentru” şi restul “împotrivă” (printre care următorii consilieri locali: 
Costea Maria, Iorgu Ion, Matei Ion, Chiriţă Dorin, Pruteanu Costel Bogdan, Vîrlan Eduard, 
Panduraşu Adrian Iulian, Ene Gabriela Ana) nu se aprobă proiectul de hotărâre privind 
schimbarea destinaţiei unor internate şcolare, aşa cum a fost modificat în plenul şedinţei 
Consiliului local. 
 Domnul primar le mulţumeşte PSD-ului şi PNL-ului, iar tuturor solicitanţilor de locuinţe 
sociale afirmă că le va trimite câte o adresă în care să le spună să vină la dumneavoastră 
la partid ca să le faceţi locuinţe sociale. 
 Domnul consilier Matei Ion – dle primar nu mai fiţi populist. Să fie foarte clar, lucrurile 
trebuiesc făcute cu capul. Noi îi mulţumim dnei Ene Gabriela.   
 La punctul opt din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi proiectul de hotărâre 
privind schimbarea destinaţiei unei părţi din imobilul - construcţie Internat Grup Şcolar 
Oltchim”, prin care se propune schimbarea destinaţiei spațiului în suprafaţă de 194 mp, 
situat  la parterul Internatului "Grupului Școlar Oltchim", din spații de cazare pentru elevi în 
spaţiu pentru desfăşurarea activităţii Centrului Judeţean pentru Conservarea şi 
Promovarea Culturii Traditionale Vâlcea, precum şi transmiterea acestui spaţiu în folosinţă 
gratuită către Centrul Judeţean pentru Conservarea şi Promovarea Culturii Traditionale 
Vâlcea, pentru desfăşurarea activităţilor specifice acestei instituţii publice, pe o perioadă 
de 5 ani, numai după obţinerea avizului conform al ministrului educaţiei, cercetării, 
tineretului şi sportului. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.5, pentru 
învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi, 
fără completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind 
schimbarea destinaţiei unei părţi din imobilul - construcţie Internat Grup Şcolar Oltchim. 

 
 
Cu vot unanim se aprobă următoarele: 
- schimbarea destinației spațiului în suprafaţă de 194 m.p.,  situat  la parterul 

Internatului "Grupului Școlar Oltchim", din spații de cazare pentru elevi în spaţiu pentru 
desfăşurarea activităţii Centrului Judeţean pentru Conservarea şi Promovarea Culturii 
Traditionale Vâlcea; 
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- transmiterea în folosinţă gratuită a spaţiului prevăzut mai sus către Centrul 
Judeţean pentru Conservarea şi Promovarea Culturii Traditionale Vâlcea, pentru 
desfăşurarea activităţilor specifice acestei instituţii publice, pe o perioadă de 5 ani, cu 
respectarea următoarelor condiţii: 

a) pentru orice investiţie făcută în această perioadă asupra spaţiului respectiv, se va 
solicita acordul Primăriei; 

b)  pe toată perioada atribuirii în folosinţă gratuită, spaţiul nu poate fi utilizat în alte 
scopuri decât cel pentru care a fost transmis; 

c) pe perioada de folosinţă gratuită, Centrul Judeţean pentru Conservarea şi 
Promovarea Culturii Traditionale Vâlcea, are obligaţia de a întreţine spaţiul, precum şi de a 
plati contravaloarea serviciilor de utilităţi; 

    d) după încheierea perioadei de folosinţă gratuită, spaţiul va fi predat municipiului 
gratuit şi  liber de orice sarcini, inclusiv investiţiile realizate pentru amenajarea acestuia; 

 - transmiterea în folosinţă a spaţiului identificat mai sus se va face pe bază de Protocol 
de predare – primire, numai după obţinerea avizului conform al ministrului educaţiei, 
cercetării, tineretului şi sportului; 

- împuternicirea Primarului municipiului, să semneze Protocolul de predare-primire a 
spaţiului în suprafaţă de 194 m.p., situat  la parterul Internatului "Grupului Școlar Oltchim". 
  În continuare, la punctul nou ă din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind aprobarea amplasării unui panou indicator şi reclamă pentru 
propria firmă conform Hotărârii Consiliului Local nr. 44/2001”. 

 La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă, comisiilor de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, 
agricultură şi nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
protecţia mediului înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice 
şi de arhitectură şi-au prezentat avizele favorabile. 
 Domnul consilier Pruteanu Costel Bogdan – propune următorul amendament “ca pe 
perioada amplasării acestui panou, acesta să nu fie folosit în scop electoral”. 
      Domnul secretar Toma Mihăescu îi răspunde dlui Pruteanu că acest panou este pentru 
propria firmă. Scrie în proiectul de hotărâre. 
 Domnul consilier Matei Ion - amendamentul propus de dl Pruteanu nu este chiar atât 
de caraghios precum vreţi dumneavoastră să spuneţi, deoarece în perioada electorală 
poate să se amplaseze vreo poză. Dacă scriem asta, care este problema? 
 La întrebarea dlui primar Romeo Rădulescu dacă dl Matei a citit materialul, acesta îi 
răspunde că l-a citit, şi dacă o să găsească în campanie vreo poză cu dl primar? Să 
înţeleg că în campania electorală n-o să găsesc poze cu dumneavoastră? 
 Domnul primar Romeo Rădulescu – scrie foarte clar în proiectul de hotărâre “pentru 
propria firmă” şi spre deosebire de dumneavoastră, dle Matei, eu respect legea. 
  Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul 
de hotărâre privind aprobarea amplasării unui panou indicator şi reclamă pentru propria 
firmă conform Hotărârii Consiliului Local nr. 44/2001, în forma prezentată de executiv. 

Cu vot unanim aprobă amplasarea unui panou indicator şi reclamă pentru propria 
firmă (asigurări) pe un teren în suprafaţă de 2,0 m.p., situat între trotuar şi Calea lui Traian 
– latura sud a blocului 21 – Complex Comercial Nord, pe o perioadă de maxim 2 ani, cu 
achitarea taxei de folosire a domeniului public în cuantum de 5 lei/m.p./zi, conform planului 
de situaţie anexat, care face parte integrantă din hotărârea adoptată. 
  La punctul zece din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind repartizarea unor locuinţe pentru tineri”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.3, pentru 
servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi 
privat, agricultură şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, 
activităţi sportive şi de agrement şi, fără completări sau modificări, se supune aprobării 
proiectul de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe pentru tineri. 
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Cu vot unanim se aprobă repartizarea cu prioritate a unor locuinţe rămase 
disponibile în ansamblul de locuinţe "ANL Ostroveni 6 – etapa I", solicitanţilor care sunt 
cuprinşi în lista de priorităţi aprobată prin Hotărârea Consiliului Local nr.88/31.03.2011, cu 
drept de repartizare a unei locuinţe pentru tineri şi care împlinesc vârsta de 36 de ani 
înainte de finalizarea obiectivului ”ANL Ostroveni 6 – etapa a II – a - continuare”, conform 
anexei, care face parte integrantă din hotărârea adoptată. 
  În continuare, la punctul unsprezece din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul 
şi proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului local pe anul 2011 şi a listelor de 
investiţii pe surse de finanţare”. 

La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă, comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, 
agricultură; nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
protecţia mediului înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice 
şi de arhitectură şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, 
activităţi sportive şi de agrement; şi-au prezentat avizele favorabile. 

Domnul consilier Matei Ion – aş vrea să ştiu de ce se renunţă la cei 27 de miliarde 
lei pentru achiziţionarea stâlpilor electrici? 

Domnul primar Rădulescu Romeo îi răspunde că nu se renunţă la ei, dar 
neperfectându-se actele cu CEZ-ul, deoarece nu s-a primit avizul de la ANRE, am 
considerat că aceşti bani îi putem folosi pe principiul rambursabilităţii, pe Ministerul 
Mediului, pentru finalizarea grădinii zoologice. În momentul în care vin banii, aceştia o să 
fie puşi la loc. 

Domnul consilier Matei Ion – în această perioadă se efectuează cheltuieli de 
întreţinere a reţelei publice de iluminat public pe nişte bunuri care nu sunt proprietatea 
Primăriei încă. 

Domnul primar Rădulescu Romeo – aşa este în hotărârea de guvern, proprietar 
este CEZ-ul, beneficiari suntem noi şi trebuie să le întreţinem. 

Domnul consilier Matei Ion – nu cred că este chiar aşa. ANRSC–ul nu eliberează 
acea autorizaţie pentru că nu suntem proprietarii stâlpilor de iluminat. 

Domnul primar Rădulescu Romeo – vă rog să verificaţi. CEZ-ul a cerut avizul 
ANRE-ului şi nu ANRSC-ului, pentru a ni-l putea vinde. Nu noi am cerut avizul. În 
momentul în care vine avizul, hârtiile sunt deja făcute, există un contract cu plata în rate, şi 
neperfectând contractul am considerat ca acei bani să nu stea înr-un cont, ci să ruleze, să 
ne derulăm investiţiile în continuare. Dupoă ce-i primim de la Ministerul Mediului şi de la 
celelalte ministere pentru că n-au fost prinşi numai pentru grădina zoologică, reîntregim 
suma deoarece este obligatoriu să preluăm sistemul de iluminat.  

Domnul consilier Matei Ion – la suplimentări obiective avem “achiziţie echipament 
loc de joacă pentru copii” şi de ce nu trecem şi numărul acestora? 

Domnul primar Rădulescu Romeo afirmă că n-a trecut numărul pentru că trebuie să 
avem suma şi în funcţie de sumă ştim ce facem. Avem un contract-cadru, încheiat acum 3 
ani şi în baza preţurilor de acolo şi a sumei alocate vom putea şti. 

Domnul consilier Matei Ion – să înţeleg că putem lua unul sau zece cu cinci sute de 
mii, iar dl primar îi răspunde că dumnealui intenţionează să ia 20. 

Domnul consilier Matei Ion – la grădina zoologică, 10 miliarde este suplimentare la 
proiectul care se derulează? 

 Domnul primar Rădulescu Romeo menţionează că este suplimentare ca şi sursă 
de finanţare pentru că n-au venit banii în timp util şi noi trebuie să finalizăm grădina 
zoologică deoarece Convenţia a mai fost prelungită cu 2 luni, şi în următoarele 2 luni 
trebuie să facem plăţile complet ca să putem cere toţi banii. Dacă studiaţi mai departe 
raportul, scrie că banii se întorc. 

Domnul consilier Matei Ion întrebă că la iluminatul public la fel tot suplimentare de 
cincii sute de mii? 

Domnul primar Rădulescu Romeo îi răspunde că aici este plată definitivă. În bugetul 
iniţial n-a fost prinsă toată suma pentru iluminatul pe Calea lui Traian. 
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Domnul consilier Vîrlan Eduard doreşte să ştie când va fi aprobat regulamentul 
pentru PUG? 

Doamna director al Direcţiei Urbanism, Liliana Mihăilescu îi răspunde că 
regulamentul de urbanism pentru PUG-ul municipiului este aproape gata, probabil că în 
luna iulie va fi supus dezbaterii publice.  

Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul 
de hotărâre privind rectificarea bugetului local pe anul 2011 şi a listelor de investiţii pe 
surse de finanţare. 

Cu vot unanim se aprobă următoarele: 
- rectificarea bugetului local al municipiului Râmnicu Vâlcea pentru anul 2011, în 

plus cu suma de 1.636.233,13 lei , atât la partea de venituri, cât şi la partea de cheltuieli, 
conform anexelor nr.1 şi nr.2, care fac parte integrantă din hotărârea adoptată. 

- bugetul pe anul 2011, rectificat conform alineatului precedent, va avea valoarea 
totală de 188.833.570,88 lei la partea de venituri, din care 182.800.819,26 lei – venituri 
estimate pentru anul 2011 şi 6.032.751,62 lei – excedent al anului 2010, şi de 
188.833.570,88 le la partea de cheltuieli ; 

- rectificarea listei cuprinzând ” Situaţia privind repartizarea creditelor bugetare pe 
unităţi de învăţământ pentru cheltuieli funcţionale pe anul 2011” în plus cu suma de   
11.000 lei , ajungând la valoarea totală de 7.206.587,63 lei , conform anexei nr.3, care face 
parte integrantă din hotărârea adoptată ; 

- rectificarea listei cuprinzând ”Situaţia privind subvenţiile repartizate pentru 
acoperire cheltuieli cu serviciile funcţionale pentru internate pe anul 2011” în plus cu suma 
de 38.000 lei , ajungând la valoarea totală de 478.000 lei , conform anexei nr.5, care face 
parte integrantă din hotărârea adoptată ; 

- rectificarea ”Listei de investiţii pe anul 2011 – total surse de finanţare” în plus cu 
suma de 57.984,00 lei  (subvenţie buget de stat), ajungând la valoarea totală de 
53.212.545,00 lei , conform anexei nr.6, care face parte integrantă din hotărârea adoptată ; 

- rectificarea ”Listei de investiţii pe anul 2011 - Fonduri externe nerambursabile 
postaderare şi cofinanţare buget local”, în plus cu suma de 12.249,13 lei , ajungând la 
valoarea totală de 10.868.615,20 lei , conform anexei nr.7, care face parte integrantă din 
hotărârea adoptată ; 

- rectificarea ”Listei obiectivelor de investiţii pe anul 2011 – reabilitarea termică a 
blocurilor”, în plus cu suma de 1.200.000,00 lei , ajungând la valoarea totală de 
8.005.876,00 lei , conform anexei nr.8, care face parte integrantă din hotărârea adoptată ; 

- influenţele din această rectificare se regăsesc în anexele: nr.1 - Situaţia veniturilor 
estimate de încasat la bugetul local pe anul 2011; nr.2 - Situaţia privind repartizarea pe 
capitole de cheltuieli a creditelor bugetare pe anul 2011; nr.3 - Situaţia privind repartizarea 
creditelor bugetare pe unităţi de învăţământ pentru cheltuieli funcţionale pe anul 2011 ; 
nr.5 - Situaţia privind subvenţiile repartizate pentru acoperire cheltuieli cu serviciile 
funcţionale pentru internate pe anul 2011 ; nr.6 - Lista de investiţii pe anul 2011 – Total 
surse de finanţare ; nr.7 -Lista de investiţii pe anul 2011 - Fonduri externe nerambursabile 
postaderare şi cofinanţare buget local şi nr.8 - Lista de investiţii pe anul 2011 – reabilitarea 
termică a blocurilor ; 

- anexele nr. 4 – Situaţia privind repartizarea creditelor bugetare pe unităţi de 
învăţământ preşcolar cu program prelungit, pentru cheltuieli funcţionale pe anul 2011 şi nr. 
9 - Lista de investiţii pe anul 2011 – Grup Şcolar Industrial « General Magheru» rămân 
nemodificate. 

La  punctul doisprezece din ordinea de zi sunt prezentate “Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind aprobarea efectuării unor plăţi din bugetul local”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, 
protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi, fără completări sau modificări, se 
supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea efectuării unor plăţi din bugetul 
local. 
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Cu vot unanim se aprobă alocarea din bugetul local de la Capitolul 67 ”Cultură şi 
recreere”, a următoarelor cheltuieli, ce intră în categoria «Cultură recreere», după cum 
urmează:   

- suma de 3000 lei Centrului Judeţean pentru Promovarea Culturii Vâlcene în 
vederea acoperirii cheltuielilor legate de Proiectul «Floralia »; 

- suma de 13.600 lei pentru organizarea, promovarea şi desfăşurarea Festivalului 
Fanfarelor «Gabriel Chaborschi»; 

- suma de 2000 lei necesară achiziţionării unui număr de opt albume de artă 
reprezentative Râmnicului; 

-  suma de 9000 lei Teatrului Municipal Ariel pentru organizarea şi desfăşurarea 
spectacolelor «De ce nu?» şi «Atenţie, se cântă ! »; 

- suma de 400 lei Agenţiei Naţionale Antidrog pentru organizarea concursului 
naţional «Mesajul meu antidrog». 

- suma de 5.000 lei necesară promovării « Zilei Internaţionale a Copilului » şi 
redeschiderii Grădinii Zoologice.  

În continuare, la punctul treisprezece din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul 
şi proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului autofinanţat al unităţilor de învăţământ 
preuniversitar de stat şi al unităţilor de cultură pentru anul 2011”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.5, pentru 
învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi, 
fără completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind rectificarea 
bugetului autofinanţat al unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat şi al unităţilor de 
cultură pentru anul 2011. 

Cu vot unanim se aprobă următoarele: 
- rectificarea bugetului autofinanţat la unităţile de învăţământ preuniversitar de stat 

pe anul 2011, în plus cu suma de 33.000 lei , atât la partea de venituri, cât şi la partea de 
cheltuieli ; 

- bugetul autofinanţat la unităţile de învăţământ preuniversitar de stat pe anul 2011, 
rectificat conform alineatului precedent, va avea valoarea totală de 4.915.000 lei , atât la 
partea de venituri, cât şi la partea de cheltuieli; 

- rectificarea bugetului autofinanţat al instituţiilor de cultură pentru anul 2011 în plus 
cu suma de 10.000 lei, atât la partea de venituri, cât şi la partea de cheltuieli ; 

- bugetul autofinanţat al instituţiilor de cultură pentru anul 2011, rectificat conform 
alineatului precedent, va avea valoarea totală de 250.000 lei , atât la partea de venituri, 
cât şi la partea de cheltuieli ; 

- influenţele din această rectificare se regăsesc în anexele parte integrantă a 
acestui buget, după cum urmează : 

• anexa nr.1 – bugetul autofinanţat al unităţilor de învăţământ pe anul 2011 – 
Venituri; 

• anexa nr.2 - bugetul autofinanţat al unităţilor de învăţământ pe anul 2011 – 
Cheltuieli; 

• anexa nr.4 – bugetul autofinanţat al instituţiilor de cultură pentru anul 2011, atât 
la partea de venituri cât şi la partea de cheltuieli ; 

- anexa nr.3 –  lista obiectivelor de investiţii cu finanţare integrală din veniturile 
proprii ale unităţilor de învăţământ pe anul 2011 rămâne nemodificată. 

La punctul paisprezece din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al SC PIEŢE PREST SA 
pentru anul 2011”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultur şi, fără completări sau 
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modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului de 
venituri şi cheltuieli al SC PIEŢE PREST SA pentru anul 2011. 

Cu vot unanim se aprobă bugetul de venituri şi cheltuieli al S.C. PIEŢE PREST S.A, 
pe anul 2011, conform anexei, care face parte integrantă din hotărârea adoptată. 

În continuare, la punctul cincisprezece din ordinea de zi  sunt prezentate 
“Raportul şi proiectul de hotărâre privind aprobarea rezultatelor inventarierii generale a 
patrimoniului municipiului Râmnicu Vâlcea pe anul 2010 şi aprobarea casării – declasării 
bunurilor degradate, uzate fizic şi moral”.  

La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, 
agricultură şi-au prezentat avizele favorabile. 

Fiind necesară formularea de propuneri pentru comisia pentru efectuarea 
operaţiunilor de casare s-au prezentat următoarele propuneri : domnul consilier Vîrlan 
Eduard propune pe domnul consilier Pruteanu Costel Bogdan, domnul consilier Ţârdea 
Dumitru propune pe domnul consilier Crăciunescu Grigore, domnul consilier Matei Ion 
propune pe domnul consilier Chiriţă Dorin. 

Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul 
de hotărâre privind aprobarea rezultatelor inventarierii generale a patrimoniului municipiului 
Râmnicu Vâlcea pe anul 2010 şi aprobarea casării – declasării bunurilor degradate, uzate 
fizic şi moral, inclusiv propunerile prezentate formulate în plenul şedinţei pentru comisia 
pentru efectuarea operaţiunilor de casare. 

Cu vot unanim se aprobă rezultatul inventarierii generale a patrimoniului 
municipiului Râmnicu Vâlcea, pe anul 2010, după cum urmează: 

I.Bunuri de natura mijloacelor fixe din domeniul public al municipiului Rîmnicu Vîlcea: 
Sold scriptic  1.033.908.915,87 lei 
Sold faptic     1.046.220.284,38 lei 
Diferenţă    + 12.311.368,51lei (reprezintă terenuri, clădiri şi instalaţii 

tehnice neînregistrate în contabilitate la data de 31.10.2010) din care: 
A.  Bunuri de natura mijloacelor fixe din domeniul public aflate în administrare 

proprie clasificate pe grupe : 
                                SCRIPTIC         FAPTIC             DIFERENTE 
terenuri                   215.058.412,90  lei                  215.573.950,41 lei   + 
515.537,51 lei                       
clădiri                       589.958.697,64 lei   601.483.161,86 lei          +11.524.464,22 
lei 
instalaţii tehn.           30.162.017,27 lei       30.437.365,71lei               + 275.348,44 
lei 
         TOTAL:          12.315.350,17 lei 

B.  Bunuri de natura mijloacelor fixe din domeniul public aflate date în administrare 
sau folosinţă prin contracte de concesiune, închiriere sau cu titlu gratuit : 

                                      SCRIPTIC         FAPTIC              DIFERENTE 
terenuri                  17.414.434,13 lei               17.414.434,13  lei   -                       
clădiri                    170.035.725,27lei               170.031.743,61lei                   -3.981,66 lei 
instalaţii tehn.           11.279.628,66 lei    11.279.628,66  lei                -    

din care bunuri concesionate operatorilor de servicii publice : 
  CET GOVORA SA                      SCRIPTIC             FAPTIC    DIFERENTE 

terenuri                   721.903,35 lei            721.903,35lei        - 
clădiri                      18.419.676,31lei 18.419.676,31 lei              -                                                             
instalaţii tehn.          10.052.260,65 lei         10.052.260,65lei               -  
Propuneri de casare :                      46.734,97 lei 

 APAVIL SA        SCRIPTIC        FAPTIC    DIFERENTE 
     clădiri              108.391.999,25 lei    108.388.017,59lei     - 3.981,66 lei  
 instalaţii tehn.         1.227.368,01 lei     1.227.368,01lei  - 
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 ETA SA        SCRIPTIC            FAPTIC    DIFERENTE 
  terenuri              1.549.660,61 lei        1.549.660,61 lei       - 
 clădiri                          5.875.544,48 lei    5.875.544,48 lei  - 
 
SC PIETE PREST SA      SCRIPTIC        FAPTIC    DIFERENTE 
 terenuri     15.142.870,17 lei     15.142.870,17 lei  - 
 cladiri      37.348.505,23 lei     37.348.505,23 lei  - 

Diferenta de 3.981,66 lei reprezinta valoare eronată în lista de inventar a  a unei 
reţele de apa dată în concesiune la SC Apavil SA. 

II. Bunuri de natura mijloacelor fixe din domeniul privat al municipului la data de 
31.10.2010:  

SOLD SCRIPTIC    SOLD FAPTIC     DIFERENTE 
41.143.419,83 lei   41.261.990,71 lei  + 118.570,88 lei  

 Diferenţele se compun din: 
Scoala Nr. 5                  109.302.11 lei 

Suma reprezinta mijloace fixe neinregistrate in contabilitate; 
 

Colegiul National Al. Lahovari         9.268,77 lei 
Suma reprezintă valoarea residuală a unor mijloace fixe donate de către Inspectoratul 

Şcolar Valcea pentru laboratorul de  informatică. 
 III. bunuri de natura obiectelor de inventar şi materiale în folosinţă sau magazie şi 
materiale în stoc din domeniul privat al Primăriei municipiului, al unităţilor subordonate şi 
unităţilor de învăţământ, conform anexei nr.5, care face parte integrantă din prezenta 
hotărâre: 

SOLD SCRIPTIC    SOLD FAPTIC      DIFERENTE 
24.056.498,02 lei   24.109.492,49 lei     + 52.994,47 lei 

   Diferenţele se compun din: 
  Scoala Nr. 5                                                                        3.153,97 lei 

  Suma reprezintă obiecte de inventar neînregistrate în contabilitate 
   

  Colegiul National Al. Lahovari                                           49.840,50 lei 
  Suma reprezintă obiecte si carti pentru biblioteca donate de catre comitetul de parinti, 
inspectoratul scolar si biblioteca de limba engleza si limba franceza a colegiului. 

 IV. investiţii în curs şi finalizate pentru care nu s-au întocmit procese – verbale de 
recepţie în vederea înregistrării ca mijloace fixe, lucrări de investiţii în curs pentru care 
există contracte în derulare urmând a fi finalizate în anii următori, lucrări de investiţii 
finalizate şi recepţionate total sau parţial care urmează a fi înregistrate ca mijloace fixe, 
lucrări sistate sau abandonate, inventariate la data de 31 decembrie 2010: 

 SOLD SCRIPTIC    SOLD FAPTIC   DIFERENŢE 
78.846.325,92 lei    78.846.325,92 lei   0 lei 

 V. Licenţe soft şi bunuri aparţinând terţilor, folosite de primărie pe bază de contracte 
de leasing: 

  SOLD SCRIPTIC       SOLD FAPTIC   DIFERENŢE 
              486.782,59 lei                               486.782,59 lei                           - 

VI. bunuri materiale de natura stocurilor – gestiunea proprie:  materiale, carburanti, 
obiecte de inventar in magazie, obiecte de inventar in folosinta, alte valori, formulare cu 
regim special, etc,inventariere la data de 31 octombrie 2010: 
 SOLD SCRIPTIC    SOLD FAPTIC   DIFERENŢE 
              476.177,00 lei                                 476.177,00 lei                      - 

 VII. Disponibilităţi în conturi bancare şi de trezorerie (lei şi valută), în sumă de  
9.750.176,99 lei. 

VIII. Creanţe datorate de către persoane fizice,  juridice, din contracte de 
concesiune şi închiriere, contracte de vânzare cu plata în rate pentru spaţii 
comerciale şi apartamente, în sumă de  9.352.907 lei , din care: 

          a)    creanţe din impozite şi taxe locale pers fizice > 300 lei : 5.923.068 lei 
b) creanţe din impozite şi taxe locale  pers juridice > 1000 lei : 3.429.839 lei. 
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IX. Creanţe în litigiu provenite din contracte de concesiune, inchiriere, vanzare 
cumparare locuinte cu plata in rate, aflate pe rolul instantelor de judecată, creante 
incerte, debitori din avansuri, imputaţii, în sumă totală de  277.571,77 lei. 

 X. contracte de vânzare bunuri cu plata în rate, de concesiune si inchiriere, la data de 31 
octombrie 2010, astfel: 

 - contracte de concesiune intocmite in baza Legii 219/1998 - 450 contracte; 
 - contr. de conces. in vigoare,  intocmite inaintea aparitiei L. 219 - 47 
contracte; 
 - contracte de concesiune pentru servicii publice - 4 contracte; 
 - contracte de inchiriere terenuri si constructii - 121 contracte; 
 - contracte de asociere in participatiune - 10 contracte. 
Consecinţă a inventarierii prevăzută la alineatul precedent plusurile şi minusurile 

constatate în inventarierea bunurilor vor fi înregistrate în contabilitate.  
 De asemenea, se aprobă trecerea din domeniul public în domeniul privat al 
municipiului a bunurilor propuse la declasare şi casare în vederea dezafectării acestora, în 
valoare totală de 513.458,58 lei, conform anexei nr.1 şi 2, care face parte integrantă din 
hotărârea adoptată. 
  Consecinţă a prevederilor de mai sus se modifică anexele la contractele de 
concesiune a serviciilor publice. 
 De asemenea, se aprobă declasarea şi casarea bunurilor aflate în patrimoniul privat  
al  municipiului, unităţilor subordonate şi unităţilor de învăţământ, centralizate pe unităţi şi 
grupe de bunuri, conform anexelor nr.1, 2, 3 şi 4, care fac parte integrantă din hotărârea 
adoptată. 

Totodată, se desemnează 3 (trei) consilieri locali,  care vor face parte din comisia 
pentru efectuarea operaţiunilor de casare, ce va fi stabilită prin dispoziţie a primarului, 
după cum urmează: 

a) dl. Pruteanu Costel Bogdan; 
b) dl. Crăciunescu Grigore; 
c) dl. Chiriţă Dorin. 
În continuare, la punctul şaisprezece din ordinea de zi  sunt prezentate - Raportul 

şi proiectul de hotărâre privind completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 35/2011 de 
aprobare a indicatorilor tehnico-economici ai proiectului “Extinderea şi reabilitarea 
infrastructurii de apă şi apă uzată” pentru municipiul Râmnicu Vâlcea şi a politicii tarifare în 
perioada de implementare, cuprinşi în studiul de fezabilitate din domeniul apei şi apei 
uzate aferent judeţului Vâlcea. 

Domnul consilier Matei Ion afirmă că nu este de acord cu mărirea preţului la apă şi 
nu va vota. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi, fără completări sau 
modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind completarea Hotărârii 
Consiliului Local nr. 35/2011 de aprobare a indicatorilor tehnico-economici ai proiectului 
“Extinderea şi reabilitarea infrastructurii de apă şi apă uzată” pentru municipiul Râmnicu 
Vâlcea şi a politicii tarifare în perioada de implementare, cuprinşi în studiul de fezabilitate 
din domeniul apei şi apei uzate aferent judeţului Vâlcea. 

Întrunind 21 voturi “pentru” şi 1 vot “împotrivă” (Matei Ion) se aprobă completarea 
art.1 din Hotărârea Consiliului Local nr. 35/2011, cu un nou alineat (alin.3) care va avea 
următorul conţinut: 
 « (3) Indicatorii tehnico-economici ai obiectivului « Extinderea şi reabilitarea 
infrastructurii de apă şi apă uzată din judeţul Vâlcea » sunt prezentaţi în anexa, care face 
parte integrantă din prezenta hotărâre ». 

La punctul şaptesprezece din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind aprobarea planului de evoluţie a tarifelor pentru serviciul de apă şi 
canalizare din municipiul Râmnicu Vâlcea pentru perioada 2011 – 2014”.  
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Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi, fără completări sau 
modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea planului de evoluţie 
a tarifelor pentru serviciul de apă şi canalizare din municipiul Râmnicu Vâlcea pentru 
perioada 2011 – 2014. 

Întrunind 18 voturi “pentru”, un vot “împotrivă” (domnul consilier Matei Ion), precum 
şi 3 abţineri (următorii consilieri: Costea Maria, Iorgu Ion şi Chiriţă Dorin) se aprobă planul 
de evoluţie a tarifelor pentru serviciul public de alimentare cu apă şi canalizare, pentru 
perioada 2011-2014, după  cum urmează: 

AJUSTARI DE PRETURI/TARIFE IN TERMENI REALI* Denumire 
U.A.T Tarife 

actuale 
(fara TVA) 

2011 
1iulie 

2012 
1 iulie 

2013 
1 ianuarie 

2014 
1 ianuarie 

Râmnicu Valcea      
Apa 2,37 10% 5% 5% 3% 
Canalizare 1,33 25% 15% 15% 4% 
 

Preţul/Tariful (fără TVA) la datele prevăzute la mai sus, va fi calculat conform 
următoarelor formule: 

a) La 1iulie 2011  Pretul /Tariful la apa si canal, astfel: 
Pret/Tarif1iulie2011=Pret/Tarifactual*(IPC 31 mai 2011/IPC la ultima 

ajustare)*(1+ajustare in termeni reali2011) 
b) La 1iulie 2012  Pretul /Tariful la apa si canal, astfel: 
Pret/Tarif1iulie2012= Pret/Tarif2011*(IPC 31 mai 2012/IPC la 31mai 2011)*(1+ajustare in 

termeni reali2012) 
c) La 1ianuarie 2013  Pretul /Tariful la apa si canal, astfel: 
Pret/Tarif1ianuarie2013= Pret/Tarif2012*(IPC 30 noiembrie 2012/IPC la 31mai 

2012)*(1+ajustare in termeni reali2013) 
d) La 1ianuarie 2014  Pretul /Tariful la apa si canal, astfel: 
Pret/Tarif1ianuarie2014= Pret/Tarif2013*(IPC 30 noiembrie 2013/IPC la 30 noiembrie 

2012)*(1+ajustare in termeni reali2014) 
* IPC reprezinta indicele preturilor de consum comunicat de Comisia Nationala de 

Statistica. 
 În continuare, la punctul optsprezece din ordinea de zi  sunt prezentate „Raportul 
şi proiectul de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcţii ale Direcţiei 
Administrării Domeniului Public”. 

La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, 
administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi-au prezentat avizele favorabile. 

La întrebarea domnului consilier Matei Ion referitoare la faptul că na înţeles de unde 
organigrama aceasta cu funcţiile de director general şi contabil-şef, domnul primar 
Rădulescu Romeo spune că nu poate modifica organigrama atâta timp cât fostul director 
general, Amuzan Ilie, nu şi-a dat demisia din funcţia de director general ci doar şi-a 
suspendat contractul de muncă pe perioada cât este primar. Dacă-l convingeţi 
dumneavoastră să îşi dea demisia, dispare un post de director. 

Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul 
de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcţii ale Direcţiei Administrării 
Domeniului Public. 

Cu vot unanim se aprobă  organigrama şi statul de funcţii ale Direcţiei Administrării 
Domeniului Public, conform anexelor nr.1 şi 2, care fac parte integrantă din hotărârea 
adoptată. 
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Începând cu data prezentei, orice prevederi contrare stabilite prin hotărâri ale 
Consiliului Local îşi încetează aplicabilitatea. 
 La punctul nou ăsprezece din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare al Direcţiei 
Administrării Domeniului Public”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi nr.3, pentru 
servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi 
privat, agricultură şi, fără completări sau mdoificări, se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare al Direcţiei 
Administrării Domeniului Public 

Cu vot unanim se aprobă Regulamentul de organizare şi funcţionare al Direcţiei 
Administrării Domeniului Public, conform anexei, care face parte integrantă din hotărârea 
adoptată. 

 Începând cu data prezentei, orice prevederi contrare stabilite prin hotărâri ale 
Consiliului Local îşi încetează aplicabilitatea. 

La punctul dou ăzeci din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare cât şi modificarea 
organigramei şi a statului de funcţii ale Cantinei de Ajutor Social”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.3, pentru 
servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi 
privat, agricultură şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, 
activităţi sportive şi de agrement şi, fără completări sau modificări, se supune aprobării 
proiectul de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare cât şi 
modificarea organigramei şi a statului de funcţii ale Cantinei de Ajutor Social. 

Cu vot unanim se aprobă modificarea organigramei şi a statului de funcţii ale 
Cantinei de Ajutor Social, prin transformarea unui post de muncitor necalificat în post de 
magaziner. 
      Consecinţă a prevederilor alineatului precedent se aprobă  organigrama şi statul de 
funcţii ale Cantinei de Ajutor Social, conform anexelor nr.1 şi 2, care fac parte integrantă 
din hotărârea adoptată. 

 De asemenea,  se aprobă regulamentul de organizare şi funcţionare al Cantinei de 
Ajutor Social, conform anexei nr.3, care face parte integrantă din hotărârea adoptată. 

 Începând cu data prezentei, orice prevederi contrare stabilite prin hotărâri ale 
Consiliului Local îşi încetează aplicabilitatea. 

În continuare, la punctul dou ăzeci şi unu din ordinea de zi  sunt prezentate 
“Raportul şi proiectul de hotărâre privind propunerea de acordare a normei de hrană 
pentru personalul Poliţiei Locale a municipiului Râmnicu Vâlcea”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.5, pentru 
învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi, 
fără completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind 
propunerea de acordare a normei de hrană pentru personalul Poliţiei Locale a municipiului 
Râmnicu Vâlcea.  

Cu vot unanim se aprobă ca, începând cu data de 1 iunie 2011 să se acorde norma 
de hrană, în cuantum de 350 lei/lună/persoană, întregului personal al Poliţiei Locale a 
municipiului Râmnicu Vâlcea. 

La punctul dou ăzeci şi doi din ordinea de zi  sunt prezentate „Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind plata către  Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară APA VÂLCEA a 
cotizaţiei pentru anul 2011”. 
 La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate comisiile de 
specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii 
publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi 
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nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului 
public şi privat, agricultură, şi-au prezentat avizele favorabile. Comisia nr.2 a solicitat 
clarificări în ceea ce priveşte modul de calcul al cotizaţiei municipiului. 

Domnul consilier Filip Teodosie propune ca această cotizaţie a Municipiului 
Râmnicu Vâlcea în cadrul Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară «Apa Vâlcea » pentru 
anul 2011 să fie de 10.000 lei. 

Domnul primar Rădulescu Romeo – consider că municipiul Râmnicu Vâlcea având 
un singur vot în ADI APA VÂLCEA, nerespectând proprţia conform numărului de locuitori, 
suma este foarte mare. Mai mult decât atât vreau să vă spun că nici redevenţa către 
APAVIL nu se ridică la această sumă, iar de la celelalte localităţi nu se strânge mai mult 
nimic. Propun 10.000 lei să fie cotizaţia municipiului pentru anul 2011 la ADI APA 
VÂLCEA. 

Domnul consilier Matei Ion doreşte să ştie cine reprezintă municipiul Râmnicu 
Vâlcea în  ADI APA VÂLCEA, iar dl primar îi răspunde că primarul. 

Domnul consilier Matei Ion afirmă că doreşte să ştie cum s-a ajuns la această sumă 
şi dacă dl primar a fost de faţă când s-a stabilit această sumă. Domnul primar îi răspunde 
că n-a fost de faţă, dar a delegat pe cineva să-l reprezinte, însă indiferent de ce am spune 
nu este luat în considerare întrucât municipiul Râmnicu Vâlcea are un singur vot. 

Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul 
de hotărâre privind plata către  Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară APA VÂLCEA a 
cotizaţiei pentru anul 2011, modificat conform propunerii domnului consilier Filip Teodosie 
ca această cotizaţie a Municipiului Râmnicu Vâlcea în cadrul Asociaţiei de Dezvoltare 
Intercomunitară «Apa Vâlcea » pentru anul 2011 să fie de 10.000 lei. 

Întrunind 16 voturi « pentru » şi  6 abţineri (printre care următorii consilieri locali : 
Iorgu Ion, Matei Ion, Chiriţă Dorin, Pruteanu Costel Bogdan, Vîrlan Eduard, Panduraşu 
Adrian Iulian), pentru anul 2011, se aprobă plata sumei de 10.000 lei ce reprezintă 
cotizaţia  municipiului Râmnicu Vâlcea la Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară «Apa 
Vâlcea ». 
 La punctul dou ăzeci şi trei din ordinea de zi  sunt prezentate « Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind reanalizarea Hotărârii Consiliului Local nr. 114/2011, 
referitoare la stabilirea destinaţiei unui imobil – teren”; raportul a fost întocmit ca urmare a 
solicitării înregistrată la Primăria municipiului Râmnicu Vâlcea sub nr. 14950 din 
18.05.2011, prin care SC OLTCARN CONSTRUCT SA a formulat plângere prealabilă 
împotriva acestei hotărâri, solicitând modificarea alin.(2) al art.2 din hotărârea sus 
menţionată, prin care cele două parcări publice amenajate în imediata vecinătate de nord 
şi de sud a  imobilului – construcţie “Grand Hotel Sofianu” au fost date în administrarea SC 
PIEŢE PREST SA,  în sensul că, data la care SC PIEŢE PREST SA va dobândi dreptul de 
administrare al celor două parcări, să fie data expirării contractului de concesiune nr. 
1345/2005; solicitarea SC OLTCARN CONSTRUCT SA se întemeiază pe faptul că, în 
conformitate cu prevederile contractului de concesiune şi a documentaţiei care a stat la 
baza atribuirii acestui contract, parcările respective au fost realizate pe cheltuiala proprie, 
pe teren aparţinând domeniului public al municipiului, urmând să-şi păstreze utilitatea 
publică pe toată durata concesionării, iar darea în administrare către SC PIEŢE PREST SA 
ar aduce prejudicii societăţii prin restricţionarea accesului în cele două parcări. 
 La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate şi-au 
prezentat avizele după cum urmează : comisia nr.1, pentru administraţie publică locală, 
juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor – aviz favorabil; comisia 
nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale – aviz favorabil şi comisia nr.3, pentru 
servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi 
privat, agricultură aviz favorabil cu următorul amendament "parcarea amenajată pe latura 
de nord a construcţiei « Grand Hotel Sofianu » să rămână parcare publică, iar cea 
amenajată pe latura de sud a aceleiaşi construcţii să fie dată în administrarea SC PIEŢE 
PREST SA", în hotărâre să se specifice clar că este vorba de parcarea din cealaltă parte a 
hotelului.  

Domnul consilier Matei Ion – vreau să spun că dacă juriştii noştri ar fi fost 
profesionişti nu ne puneau în situaţia ca un agent economic să ia două instituţii la băşcălie.  
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Dorind să citească plângerea prealabilă a SC OLTCARN CONSTRUCT SA, unii dintre 
consilieri au solicitat ca aceasta să nu fie citită întrucât a fost citită de fiecare consilier. 
Domnul consilier Matei Ion afirmă că citeşte pentru cetăţeni şi pentru presă. Dă citire la o 
frază din plângere «... că data de la care SC PIEŢE PREST SA să dobândească dreptul 
de adminbistrare să fie data expirării contractului de concesiune, adică peste 49 de ani. » 
Altfel spus, am fost induşi în eroare, astfel încât agentul economic să atace hotărârea de 
consiliu local, intrând la pachet cele două parcări, una dintre ele nefiind parcare publică la 
data încheierii contractului de concesiune, este vorba de terenul pe care au fost amplasate 
cele două clădiri demolate ilegal, în schimb, parcarea de la strada Ştirbei Vodă nu trebuie 
transformată în parcare cu plată pentru că în contractul de concesiune scrie clar că 
investitorul va moderniza acea parcare şi o va folosi nestingherit. Amestecarea celor două 
parcări dă posibilitatea instanţei să trateze la pachet aceste parcări şi le-am pierde şi pe 
una şi pe alta. În concluzie, propun modificarea hotărârii anterioare. 

Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării proiectul 
de hotărâre privind reanalizarea Hotărârii Consiliului Local nr. 114/2011, referitoare la 
stabilirea destinaţiei unui imobil – teren, completat cu propunerea formulată în plenul 
şedinţei. 

Întrunind votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi pentru propunerea 
comisiei nr. 3, se modifică alin.(2) al art.2 din Hotărârea Consiliului Local nr. 114 din 
29.04.2011, referitoare la stabilirea destinaţiei unui imobil–teren, care va avea următorul 
conţinut: 

« (2) Parcarea publică amenajată pe latura de sud a  imobilului – construcţie “Grand 
Hotel Sofianu”, identificată conform alin. (1) va fi dată în administrarea SC PIEŢE PREST 
SA, completându-se în mod corespunzător lista bunurilor concesionate acestei societăţi, 
aprobată prin Hotărârea Consiliului Local nr. 244/2010, aşa cum a fost modificată şi 
completată”. 
 În continuare, la punctul dou ăzeci şi patru din ordinea de zi « Diverse »  sunt 
prezentate – “Raportul şi proiectul de hotărâre privind achiziţionarea unui imobil-teren, 
situat în municipiul Râmnicu Vâlcea, strada Topolog, nr.24”, prin care se propune 
achiziţionarea, prin cumpărare a terenului în suprafaţă de cca 451 mp, afectat de 
extinderea străzii Matei Basarab, pe tronsonul  cuprins între intersecţia cu strada 
Ferdinand şi canalul dalat de deversare spre râul Olt, precum şi împuternicirea primarului  
municipiului să semneze actul de vânzare-cumpărare pentru acest teren. 

La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, 
agricultură şi nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
protecţia mediului înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice 
şi de arhitectură şi-au prezentat avizele favorabile. 

Fiind necesară formularea de propuneri pentru desemnare reprezentanţi în comisia 
de negociere, întrucât aşa cum a precizat şi domnul primar Rădulescu Romeo, preţul 
rezultat din evaluare este prea mare, au fost formulate în plenul şedinţei Consiliului Local 
următoarele propuneri : domnul consilier Chiriţă Dorin propune pe domnul consilier Matei 
Ion, domnul consilier Ţârdea Dumitru propune pr doamna consilier Bălan Mariana şi 
domnul consilier Vîrlan Eduard propune pe domnul consilier Panduraşu Adrian Iulian. 

Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul 
de hotărâre privind achiziţionarea unui imobil-teren, situat în municipiul Râmnicu Vâlcea, 
strada Topolog, nr.24, inclusiv propunerile pentru membrii comisiei de negociere formulate 
în plenul şedinţei. 

Cu vot unanim se aprobă achiziţionarea, prin cumpărare a terenului în suprafaţă de 
cca 451 mp, identificat în planul de situaţie – anexă la hotărârea adoptată, afectat de 
extinderea străzii Matei Basarab pe tronsonul cuprins între intersecţia cu strada Ferdinand 
şi canalul dalat de deversare spre râul Olt, proprietate a SC HERVIL ASSETS 
MANAGEMENT SRL. 
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Preţul de cumpărare va fi stabilit în urma negocierii de către o Comisie numită prin 

Dispoziţia Primarului municipiului, din a cărei componenţă vor face parte şi 3 reprezentanţi 
ai Consiliului Local, preţ care nu poate fi mai mare decât cel stabilit prin raportul de 
evaluare întocmit de  evaluator atestat ANEVAR, respectiv 226 Euro/mp.  

De asemenea, se desemnează trei membrii ai Consiliului Local, care să facă parte 
din comisia de negociere pentru cumpărarea terenului identificat la alin. (1), după cum 
urmează: 

a) dna Bălan Mariana; 
b) dl Matei Ion; 
c) dl Panduraşu Adrian Iulian. 
 Terenul ce se va achiziţiona conform prevederilor de mai sus va fi inventariat în 

domeniul public al municipiului, completându-se în mod corespunzător lista cuprinzând 
inventarul bunurilor aparţinând domeniului public al municipiului şi va fi utilizat pentru 
extinderea străzii Matei Basarab pe tronsonul  cuprins între strada Ferdinand şi canalul 
dalat de deversare spre râul Olt. 

Cheltuielile pentru întocmirea documentaţiei tehnice de cadastru, precum şi cele 
pentru încheierea în formă autentică a actului de vânzare-cumpărare a acestui teren vor fi 
suportate din bugetul local al municipiului. 

De asemenea, se împuterniceşte primarul municipiului să semneze contractul de 
vânzare-cumpărare  a imobilului –teren identificat conform prevederilor de mai sus. 

Dat fiind faptul că s-a încheiat mandatul de trei luni al preşedintelui de şedinţă este 
formulată următoarea propunere: domnul consilier Filip Teodosie propune pe domnul 
consilier Ţârdea Dumitru. 

Nemaifiind alte propuneri,se supune aprobării şi se aprobă cu vot unanim se alege 
în funcţia de preşedinte de şedinţă al Consiliului Local al municipiului Râmnicu Vâlcea, 
domnul consilier Ţârdea Dumitru, pentru o perioadă de 3 (trei) luni, respectiv iunie, iulie şi 
august 2011. 

Nemaifiind alte probleme de discutat, şedinţa se încheie. 
 

 
 
     PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,         SECRETAR MUNICIPIU, 
 
                     Mojoiu Gheorghe                                 jurist Toma Mih ăescu 
  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
Tehn/Red.C.D.E. 


